

《单词百科:hologram是什么意思?hologram怎么发音?hologram的解释和用法》

英语单词hologram是什么意思?hologram怎么读?hologram怎么发音?简答网为您整理了hologram的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hologram怎么读

hologram的读音:[h l græm]

hologram的意思

1、n.全息图; 全息照片; 综合衍射图; 原样录象;

hologram的近义词

1、holograph n.亲笔文件;

hologram的双语例句

1、The property of peak wavelength of slanted reflection hologram grating was discussed.

讨论了倾斜条纹反射全息光栅的波长特性.

2、If one has hologram and lineage for further ascension, an Ancestral Record Keeper is formed.

如果你拥有更进一步提升的全息图和血统, [祖先记录持有者]就被建立.

3、The Biological Record Keeper receives the DNA blueprint from the Akashic Record Keeper and Human Hologram.

接受到来自[阿卡西记录持有者]和人类全息图中的DNA蓝图.

4、Barricade versus Blackout hologram deathmatch round one begins.

路障对眩晕全息形象决死战第一回合拉开序幕!

5、The hologram sits in the heart chakra region of the human form.

全息图位于人类的心脏脉轮区域.

6、He added that the missing hologram should have been detected by electronic surveillance.

他还说,电子监视设备本应该发现漏印了全息防伪标志.

7、The hologram package is the functional unit embodying the universality of hologram.

全息包是体现全息普遍性的功能单位.

8、The human hologram holds a master set of keys for all human genetics.

人类全息图为所有人类遗传持有主系列的钥匙.

9、Then, a rainbow hologram is recorded combining computer generated holography with optical holography.

然后将计算机制全息与光学全息相结合, 记录彩虹全息图.

10、The birth predisposition hologram that determines personality and life dance also has restrictions upon it.

决定人格及人生之舞的出生预设全息图也具有限制.

11、 If the hologram is manipulated, the DNA may come from the wrong set of ancestries.

如果全息图被操控, DNA可能会来自于一系列错误的祖先.

12、 The white light transmission hologram or rainbow hologram which show a spectral coloured background.

白光透射或彩虹全息图则显现光谱颜色的背景.

13、 Through one's hologram and through the heart one will discover one's own Tao within.

通过你的全息图、通过你的心灵,你将找到你内在的道.

14、 The BIRTH HOLOGRAM is defined by birth time.

另一个出生时刻全息图,则由出生时刻定义.

15、 Those with red seeded nation hologram and DNA shall be restrained at 3000 strands.

红族全息图与DNA者将被限制在3000股DNA之中.

16、 The optical decryption was hologram and the decryption key in a simple optical setup.

数值仿真和光学试验表明这种技术是光学解密的一种简单易行的方法.

17、 The white light reflection hologram which is monochromatic.

白光反射全息图是单色.

18、 The problem of combining CGH with optical holography, an image hologram is recorded.

最后将计算全息和光学全息相结合,以菲涅耳计算全息图的光学再现像为对象,记录光学像全息.

以上是简答网为您整理的hologram怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于hologram

的用法、hologram的释义、
hologram的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hologram>

